
  
   

Referat fra bestyrelsesmøde d. 30/6 2021  

 
Mødedeltagere: Gitte Holm, Nadja Strojeck, Maria Feldberg, Pernille Gerstrøm, Eva Egtved, 

Pia Havemann (referent) 

  

1. Mulighed for fremlæggelse/behandling af pkt. fra Hallen eller underviserne 

Intet 

 

2. Godkendelse af referat 

Godkendt 

 

3. Meddelelser fra formanden 

• Velkommen til Eva 

• Fondsøgning 

Sydbank søgt for 25.000 kr. Trelleborg fonden søges også for 25.000 kr. Afslag 

fra havnen.  

• Conventus  

Nadja opdaterer ny bestyrelse. Regnskab indsendt.  

 

4. Rapport fra kassereren 

Økonomien ser fornuftig ud. Der er flere penge på kontoen nu i forhold til samme 

tidspunkt sidste år.  

 

5. Corvid-19 

Der er ikke krav om mundbind, men der er krav om Coronapas indendørs for dem 

over 18 år. Rytterstuen er fortsat lukket for ophold for personer over 18 år. Dvs. 

børn må gerne opholde sig i rytterstuen og personer over 18 år må gerne hente 

noget.  

 

6. Rapport fra udvalgene  

Super dressurstævne afholdt.  

Juniorudvalget har afholdt et rigtig fint ringridning i weekenden.  

Pernille tager fat i Aktivitetsudvalget. Der er bl.a. DHL i september. Forslag om grill 

og kæpheste konkurrence. Turudvalget skal også i gang.  

Visionsudvalget venter til efter sommerferien. 

 

7. Arbejdslørdag 

  Forslag til en fælles arbejdslørdag aftales i samarbejde med hallen. 



 

             8.       Samarbejdsaftaler 

Møde med hallen aftales til efter sommerferien. Pia skriver til hallens medlemmer 

om d. 4. august kan være en mulighed.  

  

9.       Vandingsanlæg 

Morten, Lars, Pernille og Gitte kigger på vandingsanlæg hurtigst muligt. Pt. betales 

bondemanden for vanding af den store hal efter behov og det giver øgede 

omkostninger. Porten ved spejlet SKAL holdes lukket, da vandet ellers fordamper for 

hurtigt.  

 

10.  Klubmodul 

Prisstigninger på SMS og mail adviseringer fra Klubmodul. Det er nok at blive 

adviseret på mail.  

 

11. Evt. 

   

 

 


